
De raad van de gemeente Landgraaf in vergadering bijeen d.d. 31-05-2022

Constaterende dat:

Het bezit van een hond voor veel voordelen zorgt voor onze inwoners op het gebied
van gezondheid en beweging, het tegengaan van eenzaamheid en het verhogen van
veiligheid in en rondom het huis;

Er geen specifieke belasting bestaat op het bezit van andere soorten huisdieren,
waardoor deze belasting oneerlijk is;

Overwegende dat:

Er ruimte in de begroting van de gemeente Landgraaf is om de gemiste inkomsten op
te vangen;

Het voornemen tot afschaffing van deze belasting door een aantal politieke partijen in
Landgraaf als speerpunt is opgenomen in hun recente verkiezingsprogramma;

Een recente online petitie voor afschaffing hondenbelasting in Landgraaf heeft
aangetoond dat er breed draagvlak is bij onze Landgraafse bevolking;

Ongeveer de helft van alle Nederlandse gemeentes inmiddels ook dit voortschrijdend
inzicht heeft getoond en de hondenbelasting al heeft afgeschaft;

Verzoekt het college daarom:

Een voorstel uit te werken om de hondenbelasting in Landgraaf vanaf het volgende
belastingjaar af te schaffen

En gaat over tot de orde van de dag.

Landgraaf 31-05-2022

Namens WD Landgraaf

Lucas Baggerman

t  : ?'J*> l > Sp   i  wel l

* j 6 SÖ| io ofL z

1 van 1




